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Görüş ve Öneriler 

Öğrencilere bırakırım tehditiyle bir şey yaptırıp psikoloji zedeleyip nefret ettirmek yerine daha iyi nasıl yapacağını gösterip öğretilmesini böylelikle 
öğrenciden daha çok verip alıp sağlıklı şekilde mezun edilmesini tavsiye ederim  

Lütfen psikolojik olarak bu kadar zorlamayın mobbing yapmayın. İntihar eşiğine geldik 

Slaytları konuları derslerden önce verilirse, dersleri takip etmemiz kolaylaşsın diye. 

Notlar verilmeyince ders çalışma heyecan bitiyor, komuları yetişemiyoruz birikiyor. 



Öğrencileri hata yapınca daha iyi bir yöntemle uyarmanızı rica ederim özellikle hastanın yanında, öğrenci hoca arasında konuşulsun. 

barajlar bu kadar yüksekken işimizi iyi ve doğru bir şekilde yapmayı öğrenmekten ziyade hızlı yapmayı öğreniyoruz bu hem bizde stres yaratıyor hem 
de başarımızın önüne geçiyor. daha stressiz ve daha özenli çalışarak güzel işler çıkartmayı isterdim  

Barajlar daha gerçekçi konulabilir. 

Staj gruplarında değişiklik yapılmalı. 

Çalışan ünit sayısı çok az  

Pedodonti ve restoratif bölümlerinde unitler su kaçırıyor. Bundan bizim kadar hastalar da şikayetçi. Kimse gittiği bir klinikten yamyaş çıkmak istemez. 
Bu unitlerin tamir edilmesini rica ediyorum. Aynı şekilde bu bölümlerde bazı unitlerin su tabancası çalışmasına rağmen aeratoru takmadan önce de 
su gelmiyor. Ben su soğutmasız çalışanları gördüm. Bunu önlemenin tek yolu bu unitlerin tamir edilmesi. 

Barajlarımız günde 2 hasta bakmamız ile tamamlanacak şekilde ayarlanmış evet ama günde ne 2 hasta geliyor ne de 2. Işlemi olan hastaya 
endikasyon alabiliyoruz. Hasta gelmemesi durumunda biz hastalarımızı 3.10'a kadar bekliyoruz deyip bizim radyodan hasta çağırmamiza engel 
olunup saat 3.05'te girişleri kapatmaları halinde bizim bu stajdan kalmamız işten bile değil. Bizi kasıtlı olarak stajdan bırakmaya çalışanlara engel 
olunmasını rica ederim. 

Staj gruplarına eklenecek yeni öğrencilerin son gruba eklenmesi var olan staj gruplarının bozulmamasına yardımcı olabilir  

protez staj süresi maalesef yeterli değil. hastaların yıl içerisinde endikasyon aldıktan sonra bitirilmesi bir çözüm olabilir. çünkü protezde yaşadığımız 
sorunların birçoğu öğrenci kaynaklı olmayan sorunlar oluyor ki kalımlar da genellikle talihsizlikler sonucu oluyor. bu durum da el yeteneğimizi veya 
staj içi başarımızı değil şansımızı belirleyen bir durum maalesef. hepimizin ne kadar uğraşarak hasta bulmaya çalıştığını her yerde hasta için her boş 
vaktimizde nöbet tuttuğumuzun her birimiz şahidiyiz. 

Onuru zedeleyecek şeyler söylemek suç ama onurumuzun zedeleneceği davranışlara maruz kalmak suç değil. Hasta yanında rencide edilmek 
mobinge uğramak tehdit edilmek suç değil:) Eğitim kurumu mu ticarethane mi artık anlayamıyorum insanlığımı yitirdim bu okulda. Bütün okullar 
böyle demeyin diğer okullarda arkadaşlarım var hiç birinin barajları bu kadar yüksek değil sizi yetiştiriyoruz bahanesi de inandırıcı gelmiyor çünkü 
bazılarının baraj yetiştirmek uğruna öğrenmek yerine asla tatmin etmeyecek tedavilerle hastayı yollamak zorunda kaldığını biliyorum.Bizim sesimizi 
gerçekten duymanızı istiyorum artık bazı hocalarımızın bizi sürekli bırakmakla tehdit etmesi bizi derse teşvik etmediği gibi çok soğuttu ama gerçekten 
derse teşvik miydi bunu bahane ederek daha çok çalıştırmak mıydı bilmiyorum. Bizim zamanımızda böyleydi şöyleydi diye şartları iyileştirmek yerine 
daha da üstümüze geliniyor ama onların mezuniyetinin üstünden kaç yıl geçti hala aynı düzende ilerlemeyi beklemek ne kadar doğru? Gerçekten 
cezalandırılması gereken kişiler yerine hep yananın işini iyi yapmak isteyen öğrenci olması ne zaman son bulacak bilmiyorum hile bilmediğim içinde 
bu okulda tutunamıyorum.Okula staja gelen iki yıllık bölümü okuyan stajyerler bile bize üstten bakabiliyor biz hekim değil miyiz hemşireler kaç yıllık 
çalışanınız biz nasıl olsa mezun olacağız karşımıza almayalım diye onların bizi ezmesine müsade etmek sizce doğru mu? Okulun çöpü bile benden 
daha değerliymiş gibi hissediyorum bazen sürekli azarlanmaktansa gerçekten yardımcı olunsa gereğinden fazla hasta bakmak bu kadar yıpratmazdı. 



Kimseye saygısızlık etmek istemedim sadece içimi dökmek istedim ama hiyerarşi olarak sizden altta olsam da insan olarak bu kadar onurumun 
ayaklar altına alınmasını da istemedim. En azından burda fikrimi belirtmeme müsade ettiğiniz için teşekkür ederim. 

5. Sınıftan kalan öğrenciler için ayrı bir staj grubu oluşturulmalı. 4. Sınıfta beraber olduğumuz arkadaşlarla artık birlik beraberlik sağladık ve klinikte 
işleyişimizi bi sisteme oturttuk 1. Gruba eklenen öğrencilerle bu düzen bozulacak ve çalışma ortamımız etkilenecek. Bunun önübe geçmek için kalan 
arkadaşlarımızı bütün gruplara bölerek minimum dayıda grup değişimi sağlanmalı. Entegreden kalan arkadaşlar olacak onlar ilk üç gruba gelebilecek 
biliyorum. Bu arkadaşlar 1. 2. 3. Gruba fazla öğrenci koyarak gelip gidecekleri sonra grupların eskisi gibi olacağı şekilde ayarlanmalı. entegre stajının 
okulumuza gelmesiyle kliniklerdeki hasta sayısı oldukça düşüktü. Entegrenin hem 5. Sınıflarda hem de 4. Sınıflarda hasta ve baraj konusunda bir 
karmaşa yarattığını düşünüyorum. Her alana yönelik kliniklerimiz varken hocalarımız da o kliniklerdeyken ayrıca entegrede endo resto perio yapmak 
faydalı gözükse de bizi hem strese sokuyo hem de normal kliniklerin işleyişini aksatıyor. Entegre eskisi gibi ikinci seanslarda protez kontrollerimizde 
kullandığımız alanlar olmalı. Ünit sıkıntısı olan kliniklerimiz var burdaki sorunlar entegredeki ünitlerle çözülebilir. Protez barajında 2 parsiyel 1 total 
şeklinde spesifik barajlar yerine daha esnek yapılabilir. 7 üyeli bi köprü hastası üye sayısı fazla olduğu için çok beklerken 3 üyeli köprü hemen işleme 
alınıyor. İşlemi daha kolay gözüktüğü için. Bu durumu çözmek için bir yol bulunabilir  

Tek istediğim anlaşılabilmek. Bazı şeylerin bizden kaynaklı olmadığını anlayıp cezasını bize çektirmeseler keşke. Aslında birçok şey söylemek 
istiyorum ama  

Sorma ne haldeyim 

Sorma kederdeyim 

Sorma yangınlardayım 

Sorma söyleyemem... yaptırımı olur sonra. 

Klimaların hala çalışmıyor artık yapılmalı. Bu şartlar altında özellikle erkek öğrenciler çok zorlanıyor. Bu sıcakta boneyle siperlikte maskeyle iş 
yapmaya çalışmak o kadar zor ki. Bir an önce yapılmalı bir eğitim kurumu ve hastane bu şekilde hizmet vermemeli. Her şeyden önce yapılması 
gereken şey klimalardır. Akreditasyon gündemiyle geçen bir senede o kadar şey yapılırken bu sorun bi seneden fazla süre boyunca çözülmesi lazımdı. 

Anlayış istiyoruz. Bize çoğu hocamız anlatın dinleyelim derdinizi diyor ancak hiç çözümle gelen olmuyor maalesef. Hocalarımızın  asistanları daha iyi 
takip etmesini istiyoruz mobinge azarlanmaya çok kez maruz kalıyoruz hasta başında. İyi bir hekim olmamız için sert olmanızı anlıyoruz ama otorite 
aşağılamayla sağlanamaz. Ünitler tedavi sırasında çok sık bozuluyor. Eksiksiz Çalışan ünit çok az sayıda. Baraj yetiştirmeye çalışırken bir de ünit ile 
sorun yaşamak istemiyoruz. Teşekkürler.. 


